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R O M Â N I A     Nr. ____ din ______.2022 
   JUDEŢUL BISTRIŢA-NĂSĂUD 
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI  
         BUDACU DE JOS 
 
 
 

P R O C E S  -  V E R B A L 
Al şedinţei ordinare a Consiliului local al comunei  

Budacu de Jos, din data de 25 noiembrie 2022, ora 20:00 
 
 
 

 La această şedinţă ordinară, desfășurată la sediul Primăriei comunei Budacu de Jos 
– sala de ședințe, convocată de către Primarul comunei prin Dispoziţia nr. 90 / 18.11.2022, 
au fost convocaţi și au participat toţi consilierii locali. 

Mai participă d-l Simionca Florin-Sandu – primar, d-l Vărărean Florin-Ioan –secretar 
general al comunei Budacu de Jos. 

Se efectuează prezența și se constată că există cvorum. 
 Preşedinte de şedinţă este d-l consilier Banyai Daniel, care a fost ales preşedinte de 
şedinţe pentru o perioadă de 3 luni, respectiv pentru perioada octombrie - decembrie 2022. 
 D-l  preşedinte de şedinţă, prezintă ordinea de zi: 

1.-Aprobarea procesului-verbal al ședinței ordinare a Consiliului local al comunei 
Budacu de Jos din data de 27 octombrie 2022; 

2.-Proiect de hotărâre privind aprobarea execuţiei bugetare a comunei Budacu de 
Jos pentru trimestrul al III-lea al anului 2022 pentru secţiunile de dezvoltare şi de 
funcţionare; 

3.-Proiect de hotărâre privind aprobarea exploatării și vânzării masei lemnoase din 
partizii 2200147605610 R Poligon3 1.24B și 2200147605640 SR Dl.Jelnii2 1.7B;  

4.-Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Hotărârii Consiliului local al 
comunei Budacu de Jos nr. 14 / 25.02.2021 privind aprobarea contractului de parteneriat 
între Comuna Budacu De Jos și Federația pentru Dezvoltarea Zonei Rurale Bârgău 
Călimani; 

5.-Prezentarea Raportului de evaluare privind imobilul ”Vestiare și spații 
administrative din localitatea Budacu de Jos”;  
 6.-Informare privind întocmirea rapoartelor anuale de activitate de către consilierii 
locali;  

7.-Diverse. 
Înainte de supunerea la vot a ordinii de zi, se propune de către d-l Primar 

suplimentarea cu încă două puncte, Proiecte de hotărâri care sunt însoțite de documentele 
neesare inclusiv avizele Comisiilor de specialitate, ca urmare a finalizării documentațiilor 
cadastrale, pentru a nu fi amânate fiind importante pentru comunitate, respectiv  

-Proiect de hotărâre privind atestarea apartenenței unor imobile, cu destinația de 
străzi, la domeniul public al Comunei Budacu de Jos, județul Bistrița-Năsăud, în vederea 
înscrierii acestora în Cartea Funciară; 

-Proiect de hotărâre privind aprobarea dezlipirii imobilului-teren proprietate publică a 
Comunei Budacu de Jos, situat în localitatea Jelna, identificat în CF Budacu de Jos nr. 
26813. 

D-l președinte de ședință, Banyai Daniel, supune la vot ordinea de zi, cu modificările 
propuse de către d-l primar, care este aprobată cu unanimitatea consilierilor prezenţi. 
 Se trece apoi la discutarea punctelor înscrise pe ordinea de zi:  
 1.-Aprobarea procesului-verbal al ședinței ordinare a Consiliului local al comunei 
Budacu de Jos din data de 27 octombrie 2022D-l președinte de ședință: Procesul-verbal al 
ședinței anterioare, transmis înainte de începerea ședinței d-lor consilieri, se supune la vot. 

Secretarul general al comunei, d-l Vărărean Florin-Ioan: Procesul-verbal a fost 
adoptat cu unanimitatea de voturi a consilierilor prezenți. 
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2.-D-l președinte de ședință: trecem la punctul nr. 2.- Proiect de hotărâre privind 
aprobarea execuţiei bugetare a comunei Budacu de Jos pentru trimestrul al III-lea al anului 
2022 pentru secţiunile de dezvoltare şi de funcţionare. 

D-l primar Simionca Florin-Sandu: se propune aprobarea execuției bugetare conform 
anexelor transmise d-lor consilieri. 
 D-l președinte de ședință Banyai Daniel: Întrebări dacă sunt? Atunci supun la vot. 
 Secretarul general al comunei, d-l Vărărean Florin-Ioan: Proiectul de hotărâre a fost 
adoptat cu unanimitatea de voturi a consilierilor prezenți  

3.-D-l președinte de ședință: trecem la punctul nr.3.- Proiect de hotărâre privind 
aprobarea exploatării și vânzării masei lemnoase din partizii 2200147605610 R Poligon3 
1.24B și 2200147605640 SR Dl.Jelnii2 1.7B;  
 D-l primar Simionca Florin-Sandu: partida de la Poligon este de 103,3 m.c. iar cea de 
la Dealu Jelnei de 98,97 m.c. lemnul de foc se propune a se vinde către populația comunei 
la un preț de 150 lei / m.c., cu toate taxele incluse, iar cel de lucru în cantitate de 14,7 m.c.. 
se propune a se vinde prin licitație publică către agenți economici la un preț de pornire de 
1000 lei /m.c. 
 D-l consilier Gălățeanu Adrian-Ionel: de când se dau lemne de foc ? 
 D-l primar Simionca Florin-Sandu: după adoptarea hotărârii se va transmite la ocolul 
silvic în vederea autorizării partizilor. 
 D-l președinte de ședință Banyai Daniel: Întrebări dacă sunt? Atunci supun la vot. 
 Secretarul general al comunei, d-l Vărărean Florin-Ioan: Proiectul de hotărâre a fost 
adoptat cu unanimitatea de voturi a consilierilor prezenți  
 4.-D-l președinte de ședință: trecem la punctul nr.4.- Proiect de hotărâre privind 
modificarea și completarea Hotărârii Consiliului local al comunei Budacu de Jos nr. 14 / 
25.02.2021 privind aprobarea contractului de parteneriat între Comuna Budacu De Jos și 
Federația pentru Dezvoltarea Zonei Rurale Bârgău Călimani; 

D-l primar Simionca Florin-Sandu: ca urmare a solicitării transmise de către GAL, și 
care a fost comunicată în copie și consilierilor locali, se propune modificarea / completarea 
Acordului de parteneriat conform solicitării, principalele modificări referindu-se și la 
acordarea dreptului asupra terenului aferent clădirii, perioada de 20 de ani și acordarea 
unui drept de superficie. 
 D-l președinte de ședință Banyai Daniel: Întrebări dacă sunt? Atunci supun la vot. 
 Secretarul general al comunei, d-l Vărărean Florin-Ioan: Proiectul de hotărâre a fost 
adoptat cu unanimitatea de voturi a consilierilor prezenți  

5.-D-l președinte de ședință: trecem la punctul nr.6.-Prezentarea Raportului de 
evaluare privind imobilul ”Vestiare și spații administrative din localitatea Budacu de Jos”;  

D-l primar Simionca Florin-Sandu: ca urmare a calamităților naturale din acest an, 
vestiarele au fost grav afectate, astfel încât a fost solicitată întocmirea unui Raport din care 
rezultă că se impune demolarea acestei construcții. 
 D-l președinte de ședință Banyai Daniel: Întrebări dacă sunt? Atunci supun la vot. 
 Secretarul general al comunei, d-l Vărărean Florin-Ioan: în unanimitate consilierii 
locali sunt de acord cu acesta.  
 6.-Informare privind întocmirea rapoartelor anuale de activitate de către consilierii 
locali;  

D-l secretar general Vărărean Florin-Ioan: având în vedere prevederile Codului 
administrativ precum și circulara transmisă de Instituția Prefectului Bistrița-Năsăud, 
consilierii locali au obligația de a depune anual rapoarte de activitate. 

7.-D-l președinte de ședință: trecem la punctul nr.7.- Proiect de hotărâre privind 
atestarea apartenenței unor imobile, cu destinația de străzi, la domeniul public al Comunei 
Budacu de Jos, județul Bistrița-Năsăud, în vederea înscrierii acestora în Cartea Funciară;  

D-l primar Simionca Florin-Sandu: este vorba de 9 străzi, a căror apartenență la 
domeniul public se atestă, în vederea înscrierii acestora în Cartea funciară, acestea urmând 
a face obiectul modernizării prin Programul Anghel Saligny; 
 D-l președinte de ședință Banyai Daniel: Întrebări dacă sunt? Atunci supun la vot. 
 Secretarul general al comunei, d-l Vărărean Florin-Ioan: Proiectul de hotărâre a fost 
adoptat cu unanimitatea de voturi a consilierilor prezenți  
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8.-D-l președinte de ședință: trecem la punctul nr.8.-Proiect de hotărâre privind 
aprobarea dezlipirii imobilului-teren proprietate publică a Comunei Budacu de Jos, situat în 
localitatea Jelna, identificat în CF Budacu de Jos nr. 26813. 

D-l primar Simionca Florin-Sandu: se propune dezmembrarea terenului din localitatea 
Jelna, parcul din intravilanul din fața Bisericii, în două parcele, una va fi drum care va 
deservi Grădinița și cimitirul iar cealaltă va rămâne în continuare ca parc. 
 D-l președinte de ședință Banyai Daniel: Întrebări dacă sunt? Atunci supun la vot. 
 Secretarul general al comunei, d-l Vărărean Florin-Ioan: Proiectul de hotărâre a fost 
adoptat cu unanimitatea de voturi a consilierilor prezenți  

9.-Diverse. 

D-l consilier Șușca Valeriu: de când se dau lemne la Simionești? 
D-l primar Simionca Florin-Sandu: se pot da oricând pentru că partida este aprobată 

și autorizată. 
D-l consilier Banyai Daniel: un stâlp este rupt în fața familiei Grozav din Monariu, e 

pericol să cadă. 
D-l primar Simionca Florin-Sandu: au fost întrebați cei de la NextGen și de la Orange 

care au zis ca nu e stâlpul lor. 
D-na consilier Cimuca Anca-Violeta: ar trebui revizuit iluminatul public în localitatea 

Buduș și ar trebui reparat acostamentul drumului în zona Iclejă. 
D-l primar Simionca Florin-Sandu: zilele următoare se va repara iluminatul public. 
D-l consilier Strugari Nelu-Vasile: marcaje pentru siguranță rutieră nu se mai fac ? 

D-l primar Simionca Florin-Sandu: doar când va hotărî Consiliul județean, prin 
Direcția de drumuri județene 
 Întrucât nu mai sunt puncte de pe ordinea de zi de discutat și nici un consilier nu mai 
dorește să ia cuvântul, d-l președinte de ședință, declară ședința închisă. 

Drept pentru care s-a redactat şi semnat prezentul proces-verbal. 
 
 

    PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                         CONTRASEMNEAZĂ 
          BANYAI DANIEL                                SECRETAR  GENERAL, 
           VĂRĂREAN FLORIN-IOAN 
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